
Premalo
mislimo
ha jutri
Predsedstvo
občinskega sveta

» zveze sindikatov je
obravnavalo
analizo
gospodarjenja

Na zadnjt seji predsed-
stva občinskih sindikatov
so kot osrednjo točko
dnevnega reda obravnavali
analizo bežigrajskega go-
spodarjenja v obdobju ja-
nuar-september 1979. Sin-
dikali so opozorili na po-
novne negativne tendence
povefianja porabe. tako da
za razžtrjeno reprodukcijo
ostaja vedno manj. Po izre-
dno dolgi in konstruktivni
razpravi, v kateri 90 sodelo-
vali vsi prisotni, je predsed-
stvo sprejelo več sktepov,
ki kaiejo na resnost pristo-
pa sindikatov k obravnava-
ni problematikl. saj vse pre-
več trošimo in premalo mt-
slimo rta jutri.

Delovne skupine občin-
skega sindikalnega sveta
bodo ob obiskih v osnovnih
organizacijah in konferen-
cah ugotavljale uresničeva-
nje sprejetih sklepov. Tako
kot ob polletju tudi po de-
vetth mesecih v desetih
OZD osebni dohodki hitreje
naraSČajo kot produktiv-
nost dela. Občinski sindi-
kati bodo od vseh predsa-
dnikov teh sindikalnih or-
ganizacij zahtevall obrazlo-
žitev, zakaj je priSlo do ta-
kih prekorafiitev. MedOZD,
ki poslujejo z motnjaml, je
ponovno ELMA TOZD Go-
spodinjski aparati. Pred-
sedstvo je ocenilo, da bo
potrebno sprožiti pobudo
za ukrepo druŽbenega var-
stva v primeru, da do konca
leta la TOZD na bo dosegel
boljdih rezultatov. Članf ko-
misije za družbenoeko-
nomske odnose se bodo še
naprej vkljuCevali v trojko
izvršnega svela. ki obisku-
jejo OZD, kjer posiujejo z
motnjami.

Na koncu je predsedstvo
sprejelo zavezujoč sklep,
da bo pri ustreznih organih
ukrenilo vse potrebno, da
se sredstva sploSne in
skupne porabe znižajo v
korist razširjene reproduk-
cije. ker sedania delltev do-
hodka ne zagotavlja ure-
sntčitve zastavljenih načr-
tov. Posebej je potrebno
preveriti sredstva delovnih
skupnosti skupnih sluib in
SIS. ki so vsekakor dolžne
dati analizo uresničevanja
srednjeročnega plana, saj
se črugače v združenem
delu ne bodo mogli odločiti
za revalorizacijo prispev-
kov. D. B.


